
 

 

Assemblees “Gent del Barri”, Ajuntament de Llavaneres 
 

Aquest mes d’octubre s’ha posat en marxa una nova edició del projecte de participació 

ciutadana ‘Gent del Barri', que es va estrenar al novembre de 2019. 

 

Objectius de les sessions: 

⚫ Estrènyer el contacte de l’Ajuntament amb la gent del poble.  

⚫ Connectar amb els problemes, les dificultats i les oportunitats amb què el 

veïnat es troba en el dia a dia. 
 

Dimecres 03/11/2021, Centre 

 

Ordre del dia: 

19:00h  Aterratge tècnic 

19:05h  Benvinguda  

19:20h  Coneixença i introducció 

19:30h  Debat per blocs temàtics 

20:45h  Valoració de la sessió 

20:55h  Cloenda i comiat 

 

Assistència: 
 

Per part de l’Ajuntament: 

⚫ Nani Mora i Buch. Alcalde. Urbanisme i Governació. 

⚫ Gerard Viladomat. Participació ciutadana, comunicació, transparència, OAC i 

Protocol 

⚫ Nadine van Loock. Ocupació, joventut, igualtat. 

⚫ Raquel Begines. Tècnica de la regidoria de Participació Ciutadana, 

Transparència i Comunicació 

⚫ Dimas Graupera. Caporal en Cap de la Policia Local 

 

Per a futures comunicacions, el contacte del regidor del barri, Nadine van Loock, és 

vanloockbn@ajllavaneres.cat 

 

Per part del veïnat: 

⚫ 16 persones: 9 veïns, 7 veïnes del Passeig de les Moreres, Passeig Verge de 

Montserrat, Avinguda Catalunya, carrers del Doctor, Sant Sebastià, Sant Isidre, 

Mare de Déu de Lourdes i Plaça dels Geganters. 
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Preguntes i respostes 

A continuació es presenten les preguntes formulades prèviament o durant la sessió (en 

cursiva). Entre parèntesi s’indica el nom de la persona que va formular la pregunta i, a 

sota, la resposta de l’Ajuntament, segons grans temàtiques:  

 

 

Mobilitat 

 

Excés de velocitat a l’Av. Catalunya (Jordi Muntó) 

S’ha gestionat amb la Diputació o s’ha parlat a l’Ajuntament en referència a mirar de 

reduir la velocitat de circulació en el tram de l’avinguda de Catalunya entre la Plaça dels 

Geganters i el Passatge 1 d’Octubre? 

 

Resposta:  Mobilitat: Aquest tram ja es va estudiar i la Diputació va fer les 

adaptacions que va considerar adients, ara s’hi circula a una velocitat 

reduïda de 30 km/h per llei. 

Policia: És una carretera de la Diputació -BV 5031- i hi estem en 

converses. Aquest tram, a efectes de controlar la velocitat, té elements 

suficients: semàfors, pas elevat, senyalització de velocitat de 30 km/h, 

entrades del municipi i pintura viària recent. Hem iniciat campanya control 

sonometries a motocicletes i ciclomotors. Hi posarem tots esforços però 

cal molta col·laboració i consciència socials. 

 

Excés de velocitat a l’Av. Catalunya (II) (Magda Enfruns)  

A l’Avinguda Catalunya tenim un problema amb la velocitat a la qual circulen moltes 

motos i alguns cotxes superant el límit de velocitat permès establert per la llei (En moltes 

ocasions, a més de 80km/hora), sent un perill per als vianants. A més a més, molts 

d’aquests vehicles tampoc compleixen el màxim de soroll que poden fer els tubs 

d’escapament impedint el descans i la tranquil·litat dels veïns. Té l’ajuntament previsió 

d’alguna mesura per evitar aquest problema? Un radar de tram, per exemple? Un control 

per part de la policia local en la mesura de decibels dels vehicles que no ho compleixen? 

 

Resposta:  L'Ajuntament no té competència en aquesta via. Amb tot, farem les 

accions de control del seu estat, i també hi estendrem la campanya de 

control de sonometries a motocicletes i ciclomotors. Hi posarem tots els 

esforços. 
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Regidora van Loock: Des de fa temps els veïns heu demanat una càmera de seguretat 

que enfoqui tant l’avinguda Catalunya a l’alçada del basar xinès com a la plaça dels 

geganters. Doncs bé, després de tant de temps, l’Ajuntament ha disposat finalment dels 

diners per a pressupostar-ho i ja ha iniciat els tràmits per a la seva instal·lació. No es 

pot dir una data perquè els tràmits són lents. 

 

Excés de velocitat al Passeig Mare de Déu de Montserrat (M. José Codina)  

Hi ha un problema d’excés de velocitat a Verge de Montserrat, del tros que va des de 

l’Avinguda Catalunya fins al monument, especialment a la nit. Aquí hi ha un pont amb 

un pas de vianants, i el trànsit ha augmentat molt a causa dels conductors que van a 

buscar l’autopista (i que abans es repartien més per altres carrers). Per allà hi passen 

molts nens i el pont està en molt mal estat. S’haurien de buscar maneres de que la gent 

passi per aquí més lentament. 

 

Resposta:  Tens tota la raó, si al mal estat del pont se li afegeix l’augment de trànsit, 

és un perill. Demà mateix es comunicarà això a l’oficina tècnica per a que 

facin una valoració de l’estat de pont. 

 

Mesures a prendre i senyal caiguda (Toni Vara) 

Heu dit que heu parlat amb la Diputació sobre les mesures a prendre. De quines 

mesures s’ha parlat concretament? D’altra banda, fa dies que va caure la senyal de pas 

de vianants del passeig de les moreres amb av. Catalunya, i encara no s’ha reposat. 

 

Resposta:  Pel que fa a la senyal, es restituirà. Pel que fa a les mesures a prendre, 

el radar no és una opció ja que no hi ha prou distància per a que sigui 

efectiu. Pel que fa a fer més ressalts o fer els existents més pronunciats, 

es parlarà amb la Diputació què s’hi pot fer. Finalment, dir que aquest 

serà un dels punts a on hi haurà presència policial a peu, precisament per 

la quantitat de factors perillosos que s’hi concentren. 

 

Alcalde Mora: Respecte el tema del pont ja es va parlar amb mobilitat que es faria una 

proposta a la Diputació per a allargar el pas de vianants i que la pintura arribi fins al pont, 

per tal d’obligar a frenar més i que el vianant no hagi de caminar una mica cap amunt 

fins al pas de vianants quan ve del pont. Es farà la petició a la Diputació perquè això no 

ho pot fer l’Ajuntament, ho ha de demanar i la Diputació si ho accepta ho farà. 

 

Regidora van Loock: Hem pres nota de les propostes que heu fet els veïns, els semàfors 

intel·ligents etc. i ho parlarem amb la Diputació. Pel que fa als passos de vianants que 

heu comentat, juntament amb el pas de vianants del pas elevat (que genera perill per 

als usuaris de l’autobús), s’intentarà buscar una solució amb la Diputació. 

 

Ampliació dels passos de vianants (Genís Carbó) 

Ja que l’alcalde ha parlat d’ampliar els passos de vianants, jo crec que un altre lloc 

important per a ampliar el pas de vianants seria entre Sant Isidre i Mare de Déu de 

Montserrat, pel mateix motiu, perquè hi ha una passera i quan vens de les voreres del 

carrer sant Isidre set fa difícil de connectar amb la passera.  

 

Consulta als veïns sobre el passeig de les Moreres (Marta Viñolas) 

Podríem deixar sols una fila de cotxes aparcats en bateria i treure els de l’acera de 

davant les cases , la gent camina per al mig del carrer en lloc de l´acera . Això ja en vam 
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parlar i vàreu dir que faríeu una consulta als veïns i jo no he parlar amb ningú que li 

hàgiu consultat 

 

Resposta:  El passeig de les Moreres ha estat objecte d’estudi i una empresa 

externa ha analitzar les millores que s’hi poden dura a terme, tant a nivell 

de la xarxa sanitària com de la mobilitat del carrer. L’opció que s’ha triat i 

que s’executarà coincideix amb el què proposa la veïna. 

 

Obres i serveis 

 

Projecte de remodelació del Pg Moreres (Marta Viñolas) 

Com està l´estudi del projecte de remodelació del carrer Passeig de les Moreres? 

Resposta:  Ja està fet. Podeu consultar-ne els detalls al web de participació, 

https://ajllavaneres.cat/participacio 

 

Projecte de remodelació del Pg Moreres (II) (Albert Vidal) 

Quin és el projecte previst per al Passeig de les Moreres? 

 

Resposta:  S’ha redactat l’estudi, que planteja dos reptes: resoldre els problemes 

actuals de les xarxes de sanejament i reordenar l'aparcament per tal que 

el vianant tingui un espai per on circular de manera segura. 

En el pressupost participatiu que es va començar el 2019, però que per 

diversos motius es va endarrerir (Covid-19, prohibició d’ús del romanent), 

es va decidir destinar una part del pressupost a fer un estudi de 

reurbanització de l’entorn del Passeig de les Moreres. Aquest estudi s’ha 

completat aquest novembre, i s’ha detectat una gran deficiència de la 

xarxa de fluvials del clavegueram del Passeig de les Moreres. Els dos 

sobreeixidors del final del carrer Sant Isidre salten sistemàticament quan 

hi ha pluges. Aquest estudi proposa com a solució una nova canonada 

d’aigües fluvials que ha de desembocar a la zona de la Riera de la Vall. 

Ara falta aconseguir el pressupost per aquesta obra, una obra que 

essencialment consisteix en obrir un tram del carrer Sant Isidre per 

reconduir aquests nous tubs. D’altra banda aquest estudi també ha 

analitzat què fer a la superfície del carrer. La proposta presentada passa 

pel següent: mantenir els aparcaments de cotxes en bateria a la banda 

esquerra, i deixar tota la banda dreta (a on hi ha les entrades als 

habitatges) per als vianants, convertint així el Passeig de les Moreres en 

un veritable passeig on els vianants hi puguin circular amb seguretat.  
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Regidor Viladomat: Respecte als arbres del Passeig de les Moreres, Carrer Sant Isidre 

i Sant Sebastià: quan es facin totes aquestes actuacions es podrà actuar sobre l’arbrat. 

Al carrer Sant Isidre la majoria d’arbres s’han talat i no s’han reposat. Un cop fetes les 

obres de clavegueram es comprovarà si hi passen connexions de gas i, si no n’hi 

passen, es reposarà l’arbrat. Al Passeig de les Moreres un cop s’hagi fet l’eixamplament 

de la vorera dreta també s’actuarà sobre l’arbrat. Es buscarà un arbrat que no sigui 

invasiu per a les finques veïnes, que produeixi uns fruits que no taquin el paviment, etc. 
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Paviment (Genís Carbó) 

Jo crec que un element a tenir en compte és el tipus de paviment a posar al carrer. Està 

molt bé que sigui plataforma única, però el paviment de llambordes actual fa que molta 

aigua es filtri al sòl i això provoca que se saturi molt tot el terreny, i ara veïns de les 

Moreres han tingut problemes als seus subterranis.  

 

Resposta:  És cert, actualment el paviment està en molt mal estat i les arrels 

l’aixequen. En el projecte s’intentarà buscar un equilibri entre un arbrat 

que ens pugui fer ombra a l’estiu i s’hi pugui passejar agradablement i 

alhora que ens destrossi quan menys millor el paviment de les voreres i 

causi les menors molèsties possibles als veïns. 

 

Problemes amb les pluges i l’aparcament a la Comunitat de la Vall (M. José Codina)  

A la comunitat de la Vall tenim un veritable problema perquè amb les pluges intenses 

tenim filtracions al mur perimetral, així com al mur que dona al carrer Sant Sebastià 

tocant al Passeig de les Moreres, i després aquesta aigua surt pels vàters de la primera 

planta de 3-4 finques de la cantonada. Tant es així que les assegurances ens han fet 

fora per masses comunicats per causa de l’aigua. M’interessaria saber quan 

començaran aquestes obres al clavegueram. D’altra banda, això també ha provocat que 

el paviment del carrer estigui verd i les llambordes s’hagin mogut. Tot i ser un carrer 

protegit no s’hi ha fet manteniment i s’ha deixat fer malbé. Tots els arbres tenien una 

mena de filferro que s’ha aixecat. 

Finalment, el mur de la nostra comunitat a on s’hi mantindrà l’aparcament en bateria es 

va degradant pels cops dels cotxes que aparquen, de tal manera que cada 4-5 anys 

l’hem de reparar. Es va haver de pagar una taxa a l’Ajuntament d’ocupació de la via 

pública per tal que el pintor i el paleta poguessin treballar en aquest espai. Nosaltres 

demanem que si s’hi posa un aparcament es posi alguna defensa per evitar que els 

cotxes toquin el mur o, com a mínim, que no se’ns cobri la taxa quan hàgim de fer la 

reparació corresponent.  

 

Resposta:  En prenem nota, i intentarem gestionar la qüestió de la taxa. Pel que fa al 

terminis, treballàvem amb la intenció d’executar el 2022, però si heu 

seguit les notícies haureu vist que el Tribunal Constitucional ha emès una 

sentència que ha eliminat l’impost de la plusvàlua dels municipis, i això 

és un gran trasbals pels ajuntaments, ja que aquest impost suposa el 12% 

del pressupost de l’Ajuntament (1,9 milions d’euros menys per al 

pressupost del 2022). Per tant, el projecte és una prioritat i es volia portar 

a terme a curt termini, però ara mateix l’Ajuntament no es pot 

comprometre a cap data perquè s’està retallant el pressupost i no se sap 

com es quadrarà el pressupost del 2022. Cal destacar que això és un 

projecte bàsic, i ara està pendent un projecte d’execució d’aquesta obra 

abans de poder-la licitar. Ara ens trobem en aquest impàs, trobar 

pressupost.  

 

Nou clavegueram i desbordaments de la riera (M. Àngels Vilaseca) 

Aquest clavegueram que passarà pel Carrer Sant Isidre, passarà per la riera i acabarà 

més avall? Perquè actualment amb les pluges l’aigua surt de la riera i ens inunda el 

carrer. S’hauria de parlar amb l’ACA perquè la llera de la riera és molt plana i per això 

l’aigua surt. 
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Resposta:  Quan ens reunim amb l’ACA els traslladarem la qüestió de l’alçada de la 

llera de la riera. La riera no és que sigui petita, simplement que està 

coberta en la major part del seu curs. Quan diem que les noves 

canonades aniran a parar a la riera volem dir que anirà enllaçada a la 

secció que ja baixa del Passeig Joaquim Matas, no a la part descoberta. 

Serà una obra ben acabada. 

   

Problemàtica dels bancs (David Rodríguez)  

En primer lloc agrair l’estudi que s’ha fet del clavegueram, crec que era del tot necessari. 

Agrair al Genís també tota la feina que ha fet per impulsar-lo. Respecte al manteniment 

del Passeig de les Moreres, dir que les arrels dels arbres s’han fet tant grans que han 

fet que el paviment pugi i obstaculitzi el pas. He vist que a la proposta de projecte hi 

voleu posar uns bancs. Si hi poseu bancs, s’omplirà el carrer de joves, incivisme, 

brutícia, etc., i els veïns tenim les habitacions que donen al passeig. És cert que els 

bancs donen un ecosistema que a simple vista semblaria agradable però jo no els 

posaria per evitar problemes entre veïns i joves que vinguin (ja venen actualment). 

 

Resposta:  Heu vist bancs dibuixats, però no tenen perquè ser bancs. El que s’ha de 

buscar és un element que serveixi per separar la calçada de la vorera, 

sigui un banc, una jardinera, un parterre, etc. el que es busca és un 

element que protegeixi al vianant i que no generi problemes (el que es vol 

és solucionar problemes del carrer, no crear-ne de nous). 

 

(Josep Maria Taltavull) 

Ratificar el que ha dit el David amb el tema dels bancs, perquè al carrer Sant Isidre i 

Sant Sebastià ja passa això, molts joves fent soroll, etc. 

 

Finestral caigut a Can Mandri (Jordi Muntó)  

A Can Mandri ja fa un parell d’anys que hi ha un finestral que s’ha deixat anar i està 

caigut a l’ampit de la finestra, i cada cop està més a prop de caure. Ja vaig avisar per 

correu, però demano que ho mireu perquè podria caure i és un vidre gran que pot fer 

mal a algú. 

Resposta:  Prenem nota, els serveis tècnics ho aniran a mirar. 

 

Civisme i neteja 

 

Incivisme de propietaris de gossos (Lluís Cañabate) 

Gossos i els seus propietaris: Cada cop el problema és més gran. 

Resposta:  Farem una campanya de conscienciació de tinença responsable. La nova 

ordenança de civisme, inclou el tema de recollir les defecacions i ruixar 

amb aigua els pixats dels gossos. 

 

Vandalisme a l’aparcament de l’antic camp de futbol (Dolors Mariñosa) 

Aquesta nit el company de la meva filla ha deixat el cotxe aparcat al pàrquing de sorra 

de l'antic camp de futbol. Aquest matí, quan l'ha anat a buscar tenia el sostre i el capó 

enfonsats, amb marques de sabates que demostraven que algú s´hi havia enfilat i havia 

saltat a sobre, La matrícula estava doblegada i se li han pixat a la porta. Ha trucat a la 

Policia i li han pres nota però li han dit que no hi podien fer res i que avui mateix havien 

rebut queixes per sorolla a la mateixa zona. 
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Em pregunto si, coneixent la situació i els problemes que hi ha sobretot els caps de 

setmana provocats per joves del poble la policia no podria passar-hi i fer-hi alguna cosa, 

i també, ja que s'ha instal·lat càmeres de vigilància tant al passeig com al carrer M.D. 

Lourdes, no se n'hi podria instal·lar alguna perquè aquestes situacions no es produeixin. 

 

Resposta:  Ha estat un lloc de concentració de joves, en especial durant aquesta 

època de pandèmia. A partir de setembre vam iniciar una planificació dels 

serveis que contempla la presència de patrulles al lloc dels fets. Amb 

l’obertura de l’oci nocturn, hem percebut una mobilitat d'aquests joves, 

cap a Mataró i Port Balís. En aquests controls hem denunciat, dialogat i 

dissolt els grups. Així i tot, algunes vegades no podem assegurar ni evitar 

aquestes actituds vandàliques. 

La proposta que feu sobre l'ús de càmeres no és possible perquè no és 

un espai municipal a hores d'ara. Des del setembre s’han fet punts 

estàtics de policia a la zona del camp de futbol, però la policia no hi pot 

ser sempre i quan no hi és quan es produeixen aquest tipus d’actes. 

 

Plaça dels geganters: incivisme, brutícia, sorolls (Pere Joan Pastor) 

Resposta:  La qüestió de la cartellera dissuasiva ja s’ha tractat, mobilitat va fer una 

remesa per a tots els parcs públics del poble en una situació similar, en 

els quals es demanava la pau i el descans dels veïns a part d’informar de 

l’ordenança de civisme i les possibles sancions per mal ús del mobiliari, 

ús desproporcionat del parc, etc. Aquests cartells es veuran un cop 

s’aprovi la nova ordenança de civisme, que actualment està en fase 

d’aprovació inicial (s’espera que sigui a principis de desembre). S’espera 

una millora de la situació entre això, les patrulles a peu de la policia local 

i les càmeres de vigilància.  

Aquí podeu consultar el text de la futura ordenança de civisme; aprovat de manera 

provisional: https://tauler.seu.cat/pagDetall.do?idEdicte=325022&idens=819760009 

 

Caporal Graupera: Començaran a haver-hi patrulles a peu en el termini d’un mes. Tens 

raó en el que dius respecte a la funció de les patrulles a peu i a més a més també es 

volen conèixer altres qüestions no relacionades amb els temes d’avui que només es 

poden veure trepitjant el terreny. 

 

Gossos i rates a la riera (M. Àngels Vilaseca) 

A la riera de Sant Andreu tothom hi porta els gossos, i jo vaig demanar que s’hi posés 

una tanca. Em vau dir que no es podia posar cap tanca perquè s’havia de deixar passar 

a la màquina a netejar la riera. Jo no he vist gairebé mai que es netegi la riera amb la 

màquina. D’altra banda hi ha una gran quantitat de rates a la riera i arriben fins a les 

cases. 

 

Incivisme al parc de la biblioteca (Marta Ferreres) 

El que s’ha parlat d’incivisme a les nits, passa també al parc de la biblioteca des de fa 

molts anys. Música amb altaveus, bevent alcohol al carrer, inclosos també menors 

d’edat. Jo he comprovat que hi ha comerços que venen alcohol a menors i quan els ho 

he dit em diuen que el que els interessa a ells és vendre. 
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Incivisme amb la recollida de residus de gossos i rates (David Rodríguez) 

Molta gent no recull les caques dels gossos o si ho fa, deixa la bossa de plàstic al forat 

dels arbres, i és molt desagradable. D’altra banda, jo crec que ara mateix tenim una 

plaga de rates, i a la comunitat de les moreres n’està ple (n’he vist dues a casa meva). 

Jo soc una persona que surt a córrer a la nit i veig moltíssimes rates pel poble. 

 

Alcalde Mora: Sobre el tema de les rates, es fan actuacions periòdiques al clavegueram, 

però el fet d’estar al costat de la riera fa que sigui complicat. Prenem nota i hi tornarem 

a actuar. No tenim una plaga de rates, però pel que ens diuen els experts, la sequera 

ha provocat que les rates baixin més de muntanya i vagin als centres urbans per trobar 

menjar. S’ha actuat prop de la font de la Llorita perquè semblava que hi havia plaga i els 

veïns ja no avisen de que n’hi hagi. Parlarem amb els tècnics per tornar a actuar al 

clavegueram. Es demanarà una reunió amb l’ACA ja que nosaltres no podem actuar a 

les rieres (si ho fem ens multen). 

 

Regidora van Loock: Sobre el tema dels gossos, dir que s’obriran abans d’any tres nous 

espais d’esbarjo per gossos, una a Can Bacardí i dues a la zona de baix del poble, amb 

la qual cosa els propietaris tindran més llocs on portar els gossos a part de les lleres de 

les rieres.  

 

Caporal Graupera: S’ha mencionat el principal factor que provoca l’incivisme que heu 

destacat: l’alcohol. Des de la pandèmia de Covid, s’ha detectat un major consum 

d’alcohol en menors. S’han fet moltes actuacions i s’ha contactat amb els pares per fer 

lliuraments dels menors. Però això és quan es pot detectar i actual, però moltes vegades 

no es pot detectar i es generen tots aquests problemes d’incivisme. En aquest sentit 

també han d’actuar els pares, no pot ser que els menors arribin a casa havent consumit 

alcohol i no passi res. Pel que fa a la policia, ha d’aplicar la normativa de civisme i totes 

les eines que estiguin a l’abast, i amb la nova normativa es farà una feina de pedagogia 

als instituts. Aquest tema s’ha convertit en una prioritat. 

 

Alcalde Mora: Pel que s’ha dit de les càmeres de l’antic camp de futbol, no hi podem fer 

res perquè l’espai no és de l’Ajuntament. Fins que no torni a ser propietat de l’Ajuntament 

no es podrà fer res de tot això.  

 

Medi ambient 

 

Brutícia i falta de papereres a l’Avinguda Catalunya (Magda Enfruns)  

A l’Avinguda Catalunya no hi han papereres sent una zona de passeig dels vianants que 

es dirigeixen al carrer principal, al passeig o al parc. S’acumula molta brutícia en llocs 

no adaptats per això. A la façana de casa nostra, hi ha un armari, suposem que es 

d’electricitat, que  darrera molta gent diposita la brossa i ningú la recull. Tenim imatges 

si les necessiten. També tiren la brossa al terra, sobretot al Passatge de les Moreres. 

Té previst l’ajuntament posar papereres on hi faci falta i assegurar-se que la brigada 

netegi tota la brossa? 

Resposta:  Es compraran més papereres i es farà una correcta distribució. Hi ha una 

paperera davant de la Ferreteria Porras i una altra davant de la parada 

de l’autobús. A més, al passeig de les Moreres n’hi havia una i es va 

treure per les queixes dels veïns perquè tiraven la brossa que havia 

d’anar al contenidor. Prenem nota de l’armari. 
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Arbres protegits a la riera (M. Àngels Vilaseca) 

Des de que es va construir fa més de 20 anys la urbanització Les Moreres, situada al 

passeig de l’esmentat nom, i entre els carrers Sant Sebastià i Sant Isidre, se’ns va dir 

que els arbres que hi ha en aquest tros de la riera estaven protegits i no es podien tocar. 

Han passat els anys i per descomptat no els ha tocat ningú, ni vostès, ni l’ACA. Aquests 

arbres han crescut al seu capritx envaint els jardins de les cases que estan més a prop, 

i en el meu cas particular, com també hi ha un roure, en aquesta època de l’any és una 

aventura sortir al jardí doncs he de suportar la caiguda de totes les fulles i glans del 

gegantí roure, que fàcilment et poden caure al cap. Si a això li sumo les rates que entren 

als jardins i que s’han arribat a ficar en més d’un habitatge, em pregunto: On visc? 

Només em falta obrir la porta de casa i que passin els porc senglars a menjar ...... perquè 

el seu menjar està al meu jardí.... 

 

Resposta:  El conjunt dels arbres del municipi formen part del patrimoni que tenim a 

Llavaneres, tal com recull el POUM. 

És cert que provoquen molèsties en quant a la caiguda de fulles o aglans, 

però els beneficis associats són molt més grans: producció d’oxigen, 

captació de CO2, reducció de la temperatura ambiental, etc... Realitzar 

actuacions que suposin modificar l’estructura dels arbres, i més en 

exemplars tan grans, pot comportar un augment en el riscs de caiguda 

dels mateixos, a banda que difícilment assolirem l’objectiu que es demana 

que es que deixin de caure fulles i aglans. 

Tanmateix, ens posarem en contacte amb la veïna per poder inspeccionar 

l’exemplar des de l’interior de casa seva amb el nostre assessor en 

Arboricultura i poder comprovar el seu estat i estabilitat. 

 

Arbres al carrer Sant Isidre (M. Àngels Vilaseca) 

D’altra banda, el Carrer Sant Isidre té una vorera amb arbres, fa temps se’n van treure 

2 o 3 per diferents motius, i va quedar mig carrer amb 2 arbres i l’altra mig amb 6 o 7. 

Es tornaran a plantar algun dia? Aquests temes s’han reclamat moltes vegades, fins i 

tot vam tenir una reunió amb l’alcalde, però tot segueix igual... 

 

Resposta:  La previsió és realitzar una actuació conjunta de tot el sector de manera 

que es treguin les soques de les moreres mortes i es substitueixin, llavors 

s’aprofitaria per fer la replantació dels arbres sempre i quan es comprovi 

que no passen per sota els serveis de gas. 

 

Brutícia al pàrquing de terra de carrer Clòsens (Lluís Cañabate) 

Brutícia al pàrquing de terra de carrer Clòsens, davant els forn de pa i de la botiga 

Porras. La brutícia i les caques de gos fan muntanya 

 

Resposta:  Aquest pàrquing és un espai privat; l’Ajuntament va passant a netejar 

però el fet que hi hagi cotxes aparcats dificulta la neteja. El propietari té 

previst fer un aparcament en aquest solar i serà obligació seva netejar-

ho. 

 

Neteja al barri del Centre (Lluís Cañabate) 

Neteja de la zona centre: quan camines pel centre cada cop està tot més brut i 

descuidat. El nostre poble no és un poble net, que faci goig. 
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Resposta:  És un problema endèmic; potser cal més neteja però també més 

col·laboració i conscienciació ciutadana. 

Arbres tales que no s’arrenquen (Marta Viñolas)  

Per que no s´han arrancat del tot els arbres que es van tallar fa mes un any? 

 

Resposta:  Se’n deixa un tros perquè vehicles i persones vegin que hi ha una soca i 

no caigui ningú. Estem pendents de treure’ls i replantar-los; encara no hi 

ha data tancada per a aquesta actuació. 

 

Neteja dels carrers (Marta Viñolas)  

Com es pot millor la neteja dels carrers? 

 

Resposta:  De cara a l’any vinent, amb el nou contracte de neteja viària, disposarem 

de més recursos materials i personals per una millora neteja. Caldrà 

intensificar les campanyes de conscienciació ciutadana per evitar que la 

gent llenci els cigarrets al carrer o no reculli les defecacions dels seus 

gossos. 

 

Regidora van Loock: S’està treballant per implementar un sistema nou de recollida de 

residus porta a porta que es començarà a implementar de cara al juny de l’any que ve 

si no apareixen problemes. Aquest sistema comportarà la retirada de tots els contenidors 

físics amb l’excepció d’un parell de contenidors d’urgència. D’aquesta manera 

s’eliminarà el problema de les deixalles fora dels contenidors. 

 

Pere Joan Pastor: Amb l’incivisme que patim, la recollida porta a porta intensificarà les 

deixalles a qualsevol lloc. La gent no es guardarà la brossa a casa fins que li toqui treure-

la…  

Regidora van Loock: Estem treballant per tenir un inspector de via pública que vetlli, 

controli i sancioni aquests possibles problemes, i per tal que la transició del canvi de 

sistema de recollida sigui el més fluid i fàcil possible per a tothom. 

Marta Viñolas : I si hem de marxar uns dies, què en fem de la brossa fins que ens toqui 

la recollida? Hi haurà un punt de poder anar a deixar-la? Bàsicament pensant en 

l’orgànic i el rebuig. 

Regidor Viladomat: Hi haurà unes àrees "d'emergència" que podrem utilitzar en aquests 

casos. 
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Valoració 
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